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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde 2006-12-04 
 
Justeras 2006-12-06 
 
 
 
………………………………… ………………………………….. 
Anita Lundin                         Jutta Askergren  
 
Närvarande ledamöter SPF Viveca Sarman 
                                           SPF               Claes Hagwall                              
  SPF Jutta Askergren 
  SPF Margareta Thörnblom 
  PRO Ingrid Stockman 
 
Närvarande ersättare SPF Rune Hasp                                            

SPF Yvonne Wendt 
  SPF Ulla Löfberg 
  PRO Anita Lundin 
   
 
Föredragande tjänsteman: Marianne Snell under § 5 och § 7 samt Kärstin Trotzig § 4. 
 
§ 1. Val av protokolljusterare 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att Anita Lundin och Jutta Askergren justerar 
dagens protokoll. 
 
§ 2.  Tid för protokolljustering 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att protokollet ska justeras den 6 december 
kl. 10.00 
 
§ 3. Föregående sammanträdesprotokoll 
Föregående sammanträdesprotokoll läggs till handlingarna. 
 
§ 4.  Information om matprojektet 
Östermalms stadsdelsförvaltning har tilldelats 2,6 miljoner kronor för att starta upp ett 
kostprojekt. Matprojektet har fått namnet MIF som står för maten i fokus. Syftet med 
projektet är att alla anställda ska få utbildning i kost och nutrition. Projektanställda är en kock 
som även är utbildad i livsmedelshygien samt en dietist. Projektledare kommer att vara 
Kerstin Österberg. På mötet delger Kärstin Trotzig pensionärsrådet projektplanen samt att hon 
redovisar utbildningsprogrammet. De anställdas utbilningar kommer att vara både teoretiska 
och praktiska. Hon meddelar även pensionärsrådet att en del av de utbildningar som skulle ha 
påbörjats i november 2006 har blivit försenade och kommer att starta i början av december 
2006. Steg två i projektet är att de anställda ska lära sig att servera och duka fram mat till 
pensionärerna på ett trevligt och inbjudande sätt. Det sista steget i projektet är att de anställda 
ska lära sig att observera kring de äldres matsituation och meddela omvårdnadsansvarig 
sjuksköterska om de ser något avvikande. 
 
Det togs upp på mötet att kvalitén på maten är varierade mellan olika vård och 
omsorgsboenden beroende på vilken matleverantör som anlitas. 
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Det nu gällande matavtalet med Sodex  kommer att upphör 071231 och det innebär att det 
under 2007 måste upphandlas ett nytt matavtal. Claes Hagvall berättade att han var intresserad 
av att delta vid en ny upphandling av maten till vård och omsorgsboendena. 
Till nästa pensionärsråd ska det delas ut matsedlar från Sodexo. Körsbärsgården och 
Linnégården. 
Pensionärsrådet sade att det skulle även vara bra om de boende blev engagerade i sina 
måltider. 
 
§ 5. Verksamhetsplan 2007 med budgetanvisningar 
Marianne Snell gick igenom verksamhetsplanen för 2007 med mål och ska krav samt att hon 
redovisar det ekonomiska läget när det gäller Östermalms stadsdelsförvaltning och 
äldreomsorgen för 2007. 
 
§ 6.  Inbjudan till att inta en måltid på Östermalms stadsdelsförvaltnings vård och  
        omsorgsboenden. 
Undertecknad har tagit kontakt med vård och omsorgsboendena för att de ska bjuda in sin 
representant från pensionärsrådet som deltar i förtroenderådet till en lunch eller middag. 
 
§ 7 Angående remissen om ”Starta kollo för äldre”. 
Pensionärsrådet var positiva till att man skulle starta kollo för de äldre. 
 
§ 8. Information från KPR 
Det fanns inget att redovisa under denna paragraf. 
 
§ 9. Kvalitetsarbete 
Claes Hagvall framförde att han upplevde att kvalitetsarbetet inom Östermalms 
stadsdelsförvaltnings äldreomsorg sker i rätt riktning. Para SoL utbildningen gällande den 
sociala dokumentationen kommer att starta i mars 2007. Till nästa pensionärsråd ska  
Gunvor Jansson från Östermalms stadsdelsförvaltning inbjudas till pensionärsrådet för att 
berätta om Para SoL. 
 
§ 10. Rapport från äldreboendena 
Anita Lundin berättade att hon inte hade haft möjlighet att delta på Dianagårdens senaste 
förtroenderåd. 
 
Yvonne Went hade inget speciellt att framföra gällande Kampementets vård och 
omsorgsboende.  
 
Jutta Askergren berättade att hon deltagit i förtroenderådet på Rio servicehus samt Rio vård 
och omsorgsboende. Hon berättade att den nuvarande restaurangen på Rio som bedrivs av 
restaurangskolan kommer att stängas i december 2006 och att den eventuellt kommer att 
öppnas igen under januari 2007. Jutta berättade vidare att hon hade fått information om den 
nya organisationen på Rio servicehus och Rio vård och omsorgsboende under förtroenderådet. 
 
Linnégården representant i pensionärsrådet hade bara god kritik att framföra när det gällde 
Linnégården och det samma gällde representanten från Körsbärsgården. Körsbärsgården har 
startat upp olika projketgrupper för att utveckla sin verksamhet. De har en kvalitétsgrupp som 
träffas varje vecka tillsammans med enhetschefen där man går igenom fallolyckor och vad 
man kan göra för att minimera dessa. 
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§ 11. Övriga frågor 
Margareta Thörnblom framförde att hon vill att undertecknad ska ta fram rapporten orimliga 
skillnader i omsorgen. Denna rapport kommer från svenskt näringsliv och avvikelser som 
anmälts i din hemkommun. 
 
Till nästa pensionärsrådet ville man även ta upp frågan om vak i livets slutskede. 
Pensionärsrådet vill även ha information till nästa pensionärsråd om Lotsprojektet som pågår 
på Rio.  
 
 
 
 
 
Sekreterare  
Helén Engberg 
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